
  BÅTFORENINGEN PLUGGEN    

 

Referat for styremøte 3 / 2022 

 

Tid: 20. april 2022 klokken 18:00 

Sted: Pluggens lokaler i båthavna 

Deltakere: Pål Sætran, Arvid Mathisen, Hugo Berntsen, Arne Sundsdal, Georg Askjer, Kjell 
Kristiansen og Runar Eiene 

 

Sak 1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

 

Sak 2. Godkjenning av referat fra styremøte 2/22 

Vedtak: Referat fra styremøte 2/22 godkjent 

 

Sak 3. Økonomi 

Kasserer orienterer rundt økonomi. Betalingsfrist for plassleie er passert og det har så langt 
kommet inn 172.000 kr (budsjett 500.000 kr). Mange innbetalinger de siste dagene så dette 
endrer seg raskt. Det har vært en del oppsigelser av plasser, både innenfor 01.03.22 og 
utenfor. Vi har også fått en del nye medlemmer. Grunnet betalingsfristen på noen av 
fordringene våre måtte kasserer og leder overføre en sum fra innskuddskonto til brukskonto. 
Disse er nå overført tilbake til innskuddskonto igjen. 

112 hadde ikke betalt plassleie før fristens utløp, men det har vært påskeferie i mellom og det 
kan ligge hos banken med hensyn til bokføring av fordringene. Tradisjonelt ligger antallet på 
rundt 50 medlemmer som ikke betaler ved fristens utløp.  

Havnesjef og leder orienterer rundt anskaffelser og utbedringer, og hva disse har kostet 
foreningen. Det er bl. Annet sett store besparelser rundt innkjøp av pontonger og materialer til 
bryggene. Havnesjef og leder besluttet å «slakte» noen av de gamle bryggene fra 
Åsgårdstrand i stedet for å kjøpe pontonger. Det virker også som det ikke er nødvendig å 
kjøpe nye pontonger i tillegg til de vi har tatt fra egne brygger.  
Kjell har reparert døra til kompressor-bua og benk/vegg på sydenden av vaktbua. 

Pluggen måtte koste ett kranløft da en båt på henger ble stengt inne av ett sent båtløft. 

Uten å forskuttere omstendigheter virker det som om båtforeningen klarer å drive med ett pent 
overskudd i år.  

Vedtak: Styret tok redegjørelser til orientering 

 

Sak 4. Havnesjefen informerer 

Det har vært en del aktiviteter i havna. Dette ble beskrevet i forrige sak. Vi har per tiden tre 
ledige plasser. En plass til stor båt på brygge 4 og 2 plasser til passe store båter (23-25 fot) på 
tre-bryggene. Ønsker ikke små båter inn på disse plassene.  
Vi har fått en søknad på plass for vannscooter og denne er tildelt plass.  
Det blir nødvendig med å olje bryggene på dugnaden i år.  



 Leder søkte Horten kommune ved eiendomsavdelingen om å lagre noe av bryggeutstyret vårt 
på utsiden av hekken. Dette fikk vi dessverre nei på, fra kommunen. 

Søplestativ «Rene havner» ved brygge fire ønskes flyttet til klubbhuset og plassert ut mot 
vannet slik at det ikke er synlig fra stien.   

På dugnadene skal det ryddes i bryggeutstyr som ligger på opplagsplassen, det er en del som 
kan kastes. 

Har hatt overledning i skiltet på taket, Tommy har tatt opp dette og reparert. 

Vedtak: Styret tok havnesjefens redegjørelse til orientering og sanksjonerte at stativet for 
«rene havner» flyttes. Initiativtaker for prosjektet informeres av Hugo rundt dette. 

 

Sak 5. Innkjøp av nye lys 

Leder har vært i kontakt med Laugstol angående nye lys til opplagsplassen og ved krana. 
Dette har vært oppe som egen sak til styremøte før, men det ble da vurdert til ikke lønnsomt. 
Nå er strømprisen en helt annen og en grov kalkyle viser at vi kan tjene inn nye lys på under 
fem år. Det er sendt mail med prisforespørsel til Laugstol, og vi venter på denne. Leder ønsker 
å gå videre med bytting av lys om dette kommer på 25.000 kroner eller mindre.  

Vedtak: Styret er positiv til utskifting, men i første runde innhentes det et komplett tilbud med 
montering styret tar endelig beslutning i en epost-runde når dette er klart. 

 

Sak 6. HMS og behandling av avvik 

- Det er kommet inn ett avvik i perioden, om løs metallplate ved gangvei, brygge 1. Denne 
må skrues fast i underlaget. 

- Løse metall-lokk på brygge fire er sveiset fast og utgjør ikke lengre en fare. Avviket kan 
lukkes. 

- Det ligger fin HMS info på hjemmesiden 
- Det er noen utfordringer rundt det å legge avvik på lukket styreområde på hjemmesiden 

med hensyn til strengt format i «Wordpress». Arne kom med forslag til hvordan dette 
gjøres.  

Vedtak: Løs plate på brygge 1 festes når pontong skal byttes ut. 
Løse metall-lokk er festet og avviket lukkes. 
Arne lager forslag til hvordan dette skal legges ut på hjemmesiden.  

 

Sak 7. Dugnad og ting som må gjøres før denne tar til 

Havnesjef har sett på en del av de gjøremålene vi har før, og under dugnaden. Dette gjelder 
ting som: 

• Vasking av bordganger/brygger/strømsøyler, brygge 2 er tatt av Arvid. De andre som 
har fått beskjed skal ta sine brygger 

• Håper å få opp Pluggen skiltet før høsten, Roy og Tommy er på saken. 

• Klubbhuset skal vaskes og males på dugnaden.  

• Det letes etter 2 vinduer på finn.no slik at vi får byttet ut de som har råte. 

• Bølgebryter skal vaskes på dugnaden, vi finner løsning med pumpe eller bøtter slik at 
vi har vann og kan skrubbe brygga. 

• Det er også foretatt en opptelling av oljebeholdning i garasjen, vi har ca 90 L på lager 
og kjøper inn 60 L slik at vi har nok til dugnaden. 

•  

Vedtak: Styret tok havnesjefens redegjørelse til orientering 

 



Sak 8. Oppfølging tidligere saker: 

- Vedtak: Vi kutter bruk av inkassoselskap da det er lite sannsynlig at vi har noe å hente. 
- Strømkabler for tillitsvalgte og medlemmer, alle er hentet og betalt. 
- Ett av de gamle søplestativene i tre, gjøres om til flaskepant-boks. 

 

Sak 9. Eventuelt 

- Det er nå skrudd på vann på bryggene. Pål legger ut info på hjemmesiden. 

 

Møte hevet klokken: 19:40 

Referent: Georg Askjer 

 

 

 

 

 

 


